
Notulen ledenvergadering Sportvereniging Suameer op 8 april 2024 

 

 
Aanwezig: 

-De bestuursleden:  Roy lykelema, Aly van Woerkom-Hoekstra, Rinnie Veenstra, Minke 

                                 van der Meer,  Akke Hiemstra 

-leden:              Tineke Walinga, Joke Veenstra, Jannie Hempenius  

-Leiding:    Ria Kooistra 

-kascommissie:  Afw. m.k. Wouter van der Schaaf 

 

1. Opening/vaststellen agenda: 

Voorzitter Aly van Woerkom-Hoekstra opent de vergadering en heet iedereen hartelijk 

welkom. 

We begonnen met een voorstelrondje. 

 

2. Notulen ledenvergadering van 13 maart 2023 

Notulen vastgesteld.  

 

3. Ingekomen stukken/Mededelingen: 

-Jammer dat er geen gym meer is. 

-Zumba; Geke stopt na de zomervakantie.  

-Badminton is nieuw. De leden vinden het erg leuk en vinden zichzelf ook leuk. 

  Tip Ria: het veld in de lengte gebruiken en de muur is uit. 

-We zoeken nog steeds leiding voor de gym en nu ook voor Zumba. 

  Er zijn vacatures geplaatst op verschillende sites ook van het CIOS. 

 

4. Jaarverslag sportvereniging 

Algemeen jaarverslag 2023-2024 

  Geschreven door Rinnie Veenstra en Akke Hiemstra. 

  Het jaarverslag wordt goedgekeurd. 

Jaarverslag Badminton wordt voorgelezen door Joke.  

Het bestuur geeft aan dat de contributie omhoog moet voor deze 6 leden. 

Jaarverslag Zumba wordt voorgelezen door Minke. 

Jaarverslag dames volleybal wordt voorgelezen door Akke . 

Jaarverslag heren volleybal wordt voorgelezen door Roy. 

Alle verslagen worden in de Koekoek geplaatst. 

   

5. Financieel verslag penningmeester: 

Roy Lykelema. Iedereen is akkoord. 

€1000- extra door sponsoring. De financiën lijken weer wat gunstiger. Dit komt ook 

doordat de volleybalteams geen betaalde trainer hadden. 

 

6. Verslag kascommissie: 

De kas is gecontroleerd door Wouter van der Schaaf. 

Wouter heeft alles bekeken, de bonnetjes klopten. De inhoud van de kas is goedgekeurd. 

Hij had een mooi verslag geschreven. 

 

  



7. Leiding en leden m.b.t. het volgende seizoen 

Vacant    Gymnastiek 

Ria Kooistra   Heren volleybal 

Ria Kooistra   Dames volleybal  

Geke Luimstra  Zumba 

Coby Fonk   Badminton           

 

Leden op dit moment 

Zumba:  10 

Dames Volleybal: 12 + 1 nieuw lid 

Heren Volleybal: 11 + 2 nieuwe leden 

Gymnastiek:  ? 

Badminton:  6 

 

8. Mededelingen bestuur 

Het bestuur bestaat uit 4 leden 

• Penningmeester:      Roy Lykelema 

• contactpersoon heren volleybal:   Roy Lykelema  

• Secretaris/contactpersoon dames volleybal:  Rinnie Veenstra/Akke Hiemstra 

• Websitebeheerder:     Roy Lykelema    

• Contactpersoon NeVoBo:     ALy van Woerkom                                                     

• Contactpersoon scheidsrechters NeVoBo:          ALy van Woerkom                                                                 

    

We besluiten de contributie van de badminton per 1 juli 2024 te verhogen. 

Wanneer er 6 leden blijven: €20- en met 8 leden €15,50. 

 

De leden krijgen de notulen via de website van SVS. 

Lidmaatschap opzeggen voor 1 juli. 

Aanmelden mag altijd. 

 

Er wordt afscheid genomen van Minke. Zij krijgt een cadeaubon. 

Minke heeft het oprecht leuk gevonden en komt graag terug in het bestuur als ze weer 

aan een sport mee kan doen. 

 

9. Rondvraag:  

Voorstel Ria: eerst een mixtoernooi voor alle leden en aansluitend de ledenvergadering. 

Tip Joke: Op de website noemen dat er in de gemeente fondsen zijn voor minder 

draagkrachtigen.  Bijvoorbeeld Stichting Leergeld voor kinderen en Het 

Volwassenfonds. 

Tip Minke: Gebruik maken van Instagram om meer mensen te bereiken. 

 

11. Sluiting vergadering: 20.45 uur 

Voorzitter Aly van Woerkom-Hoekstra sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen 

voor hun belangstelling en inbreng. 

                

 

     Notulist: Akke Hiemstra, Rinnie Veenstra

  


